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利宝保险有限公司 

货运险附加残骸清理条款 

注册号：C00006031622016123002281 

 

经双方理解并同意，当保险标的发生保险事故受损时，除根据本保险可以获得的其它任何

赔偿之外，本保险扩展承保被保险人清理和处置保险标的或其任何部分的残余物而支付的

合理额外费用，但本保险不承保以下项目： 

1、由于或为了避免或减轻污染或沾染，或其任何威胁或责任而支付的任何费用。 

2、任何船舶或驳船之上未受损货物的卸载费用。在任何情况下，保险人在本保险项下的赔

偿责任应以本保险合同项下卸载的受损保险标的的保险金额的____%或USD ____（两者以高

者为准）为限。 

本条款将不增加在本保险条款其他任何地方规定的保险人的相关责任限额。 

 

 

Removal Of Debris Clause  

This insurance is extended to cover, in addition to any other amount recoverable under this 

insurance, extra expenses reasonably incurred by the Assured for the removal and disposal of  

debris of the subject matter insured, or part thereof, by reason thereto caused by an insured risk, 

but excluding absolutely:- 

(1) any expenses incurred in consequence of or to prevent or mitigate pollution or 

contamination, or any threat or liability therefore; 

(2) the cost of removal of cargo from any vessel or craft. 

The indemnity provided by this clause shall be in addition to the indemnity provided elsewhere 

herein but is limited to USD____ or ____% of the insured value of the shipment, whichever is 

higher. 

In no case however shall this clause increase Underwriters' liability beyond the Limits of Liability 

expressed elsewhere herein  

 


